

11D8N SCANDINAVIA

DENMARK . NORWAY . SWEDEN

TOUR CODE : SFN11D

Tour Highlights

MEAL PLAN

8 BREAKFAST, 3 LUNCH, 6 DINNER

SPECIAL MEALS

CRUISE BUFFET, NORWEGIAN SALMON,
SWEDISH MEATBALLS, CHINESE MEAL

4 ★ HOTEL THROUGHOUT
IN OVERNIGHT CRUISE

ENTRANCES INCLUDED:

FLAM RAILWAY, SOGNEFJORD SCENIC
CRUISE, FREDERIKSBORG CASTLE,
STOCKHOLM CITY HALL



2 1 Overnight stay
Overnight cruise ride
○ Featured destinations

Day 1 SINGAPORE ✈ COPENHAGEN

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to the capital of Denmark - Copenhagen.

Day 2 COPENHAGEN (PORK RIBS D)

Embark on a sightseeing tour to Amalienborg which King's winter residence also famous with the changing of the guards. Then, view the iconic Little Mermaid sculpture by Edvard Eriksen established since 1913 and inspired by the fairy tale of Hans Christian Andersen. Bypass the magnificent Gefion Fountain and drive around the beautiful waterfront of Nyhavn, one of most famous entertainment streets in Copenhagen. Spend the rest of the afternoon at leisure in the shopping precincts of Stroget and the City Hall Square. This evening, check into our hotel in Copenhagen.

Day 3 COPENHAGEN - OVERNIGHT CRUISE - OSLO (B/BUFFET D)

After breakfast, head to Hillerod to explore Frederiksborg Castle, the largest and most impressive Renaissance structure in northern Europe, dating back to the 16th century. Immerse yourself in the Castle Garden, characterized by its strict symmetrical design featuring terraces, cascades, sculpted trees, and royal monograms. If time allows, you might want to consider visiting the Home of Carlsberg, an engaging attraction situated in the heart of J.C. Jacobsen's original brewery. In the late afternoon, make your way to Copenhagen Pier to embark on an overnight cruise to Oslo, where you can indulge in a lavish Scandinavian seafood buffet dinner served on board.

Day 4 OSLO - GEILO (B/HOTEL D)

Upon your arrival in Norway's capital, Oslo, immerse yourself in the Sculpture Park, featuring 212 life-sized sculptures crafted by Gustav Vigeland, who dedicated his career to this remarkable project. Continue the tour with a photo opportunity at City Hall and The Royal Palace, then proceed to the Holmenkollen Ski Jump Area. In the afternoon, enjoy a scenic journey through the beautiful Hallingdal Valley as you make your way to Geilo for dinner and overnight stay.

Day 5 GEILO – BERGEN – VOSS (B/HOTEL D)

This morning, we travel across the Hardangervidda Plateau to western Norway, to see the most beautiful and classical Norwegian fjords. Continue to Bergen and upon arrival immerse in the bustling crowds at the Fish Market, continue to UNESCO World Cultural Heritage old wharf site of Bryggen and proceed to 12th century Maria Church. In the evening, take an optional tram ride to Mount Floien (320m above sea level) for a panoramic view of Bergen at nightfall.

Day 6 VOSS – HAMAR (B/SALMON L/D)

Today, transfer to Voss station to board the spectacular Flam Railway, ascending from sea level to 3,000 feet, with views of mountain scenery and roaring waterfalls. Disembark and transfer to Sognefjord, which is Norway's longest and deepest fjord. We shall embark on a scenic cruise. Marvel at the sights along the way before we disembark and drive to a brief photostop at Borgund's famous Stave Church.

Day 7 HAMAR – FALUN (B/L/CHINESE D)

We continue deep into the forested heart of Sweden, passing Salen, the starting point for the annual cross country skiing marathon. Driving along the very scenic shores of Lake Siljan, we will reach the ski resort of Falun for a photostop at the UNESCO world heritage site of the copper mine before proceeding to hotel for your overnight stay.

Day 8 FALUN – STOCKHOLM (B/SWEDISH MEATBALLS L)

Travel through rural Dalecarlia to Lake Malaren. Make a photo stop before continuing to the capital of Sweden – Stockholm. Embark on a sightseeing tour beginning with the City Hall, prestigious venue where the Nobel Prize banquets are held. Thereafter, take a stroll through the nostalgic Old Town formed in the 16th to 18th centuries and finally bypass The Royal Palace. Spend free time at leisure exploring Gamla Stan. Stroll through the picturesque old town to admire its cluster of beautifully preserved old buildings and narrow streets.

Day 9 STOCKHOLM (B)

This morning, free and leisure or you may join an optional excursion to The Vasa Museum in Stockholm, where you'll discover the stories of the courageous seafarers and raids from the Viking Age, as well as the lives of the women, children, and men who lived on the farms. Or experience with a scenic river boat ride through the city's sparkling waterways. Known as the "Venice of the North," Stockholm is beautifully spread across 14 islands, and viewing it from the water offers a whole new perspective.

Day 10 STOCKHOLM ✈ SINGAPORE (B)

After breakfast, spend the free at leisure till departure transfer to airport for your flight back to Singapore.

Day 11 SINGAPORE

Arrival in Singapore and we hope you have enjoyed your vacation with Hong Thai Travel. We look forward to seeing you again for your next tour

Remarks

- * If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative.
- * During major events, accommodation may not be in the city mentioned.
- * Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.

注:

- * 倘若原定的景点不对外开放, 将由其他景点取代。
- * 重大活动举行期间, 酒店住宿可能无法按照行程指定城市安排。
- * 行程顺序如有更改, 恕不预先告知。 * 中文行程若出现出入, 将以英文版本为依据。

AUG 25 DAW

Day 1 新加坡 ✈ 哥本哈根

集于新加坡樟宜机场, 乘搭豪华客机飞往丹麦首都-哥本哈根, 展开多姿多彩的北欧之旅。

Day 2 哥本哈根 (猪肋排晚餐)

游览阿美琳堡宫, 这里是国王的冬季住所, 也因皇家卫队的换岗仪式而闻名。接着, 参观由埃德瓦尔德·埃里克森于1913年建立的标志性“小美人鱼”雕像, 灵感来源于汉斯·克里斯蒂安·安徒生的童话故事。经过宏伟的格菲昂喷泉, 并沿着美丽的海港, 这是哥本哈根最著名的娱乐街之一。下午时间可在斯楚尔街和市政厅广场购物区自由活动。今晚, 我们将入住哥本哈根酒店。

Day 3 哥本哈根(邮轮)奥斯陆(早/自助晚餐)

早餐后, 前往参观腓特烈堡城堡, 这是北欧最大、最令人印象深刻的文艺复兴建筑, 建于16世纪。沉浸在严格对称设计的城堡花园中, 这里有露台、瀑布、修剪整齐的树木和皇家字母组合。如果时间允许, 您还可以考虑参观卡尔斯伯格之家, 这是一处位于J.C.雅各布森原酿酒厂中心的精彩景点。下午, 前往哥本哈根码头, 登上前往奥斯陆的夜间邮轮, 在船上享用丰盛的斯堪的纳维亚海鲜自助晚餐。

Day 4 奥斯陆 - 盖罗 (早/酒店晚餐)

抵达挪威首都奥斯陆, 参观在雕塑公园, 这里展出了由古斯塔夫·维格兰德创作的212座真人大小的雕塑, 他将自己的职业生涯献给了这一杰出项目。继续游览并在市政厅和皇宫拍照留念, 然后前往霍尔门科伦滑雪跳台目睹现有先进的冬季运动设备。午时, 沿着景色优美的Hallingdal滑雪度假村于盖罗入住一晚。

Day 5 盖罗 - 步尔根 - 沃斯(早/酒店晚餐)

今早, 将穿越哈当厄高原前往挪威西部, 欣赏最壮丽、最经典的挪威峡湾美景。继续前往卑尔根。抵达后, 融入热闹非凡的鱼市场人群中, 感受当地生活气息。接着前往被联合国教科文组织列为世界文化遗产的布吕根老码头区, 漫步在色彩斑斓的古老木屋之间, 仿佛穿越回汉萨同盟时期。参观建于12世纪的圣玛利亚教堂。傍晚时分, 可选择自费搭乘缆车登上弗洛伊恩山, 海拔320米, 在日落时分欣赏卑尔根的迷人夜景, 全城灯火辉煌, 尽收眼底。

Day 6 沃斯 - 哈马尔 (早/三文鱼午/晚餐)

今天, 我们将前往沃斯火车站, 搭乘壮观的弗洛姆铁路。列车将从海平面一路攀升至约3,000英尺, 沿途可欣赏到令人叹为观止的群山美景与奔腾而下的瀑布。在弗洛姆下车后, 前往挪威最长、最深的峡湾——松恩峡湾。我们将在此搭乘观光游船, 展开一段迷人的峡湾之旅。沿途两岸峻峭山峰与宁静村庄交相辉映, 景色如画。结束后, 驱车前往博尔贡著名的木板教堂, 短暂停留并拍照留念。

Day 7 哈马尔 - 法伦 (早/午/中式晚餐)

继续深入瑞典森林的腹地, 经过萨伦小镇——这是一年一度越野滑雪马拉松的起点。沿着风景如画的西利扬湖湖畔行驶, 我们将抵达法伦滑雪胜地, 在联合国教科文组织世界遗产——法伦铜矿停留拍照, 然后前往酒店入住过夜。

Day 8 法伦 - 斯德哥尔摩(早/瑞典肉丸午餐)

穿越乡村风光前往梅拉伦湖, 途中短暂停留拍照, 然后继续前往瑞典首都斯德哥尔摩。展开市区观光之旅, 参观市政厅——是诺贝尔奖晚宴的举办地。随后漫步于富有怀旧气息的老城区, 这里建于16至18世纪, 历史悠久, 风情独特, 并途经宏伟的皇宫。之后, 自由活动时间, 可自行探索“Gamla Stan”。在这迷人的老城区漫步, 欣赏一栋栋保存完好的古老建筑和纵横交错的狭窄街道。

Day 9 斯德哥尔摩 (早)

今天自由活动, 或参加自选行程, 前往斯德哥尔摩的瓦萨博物馆。了解勇敢航海者的传奇故事与维京时代的劫掠历史, 以及生活在当地村民的日常生活。或搭乘风景如画的游船, 畅游被誉为“北方威尼斯”的斯德哥尔摩, 从水上欣赏这座城市, 将带来不同的视觉体验。

Day 10 斯德哥尔摩 ✈ 新加坡 (早)

Day 11 新加坡